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W związku z sygnałami dotyczącymi przykrych zapachów rozchodzących się z ferm
zwierząt zlokalizowanych na terenie Mławy, oświadczam, że w okresie mojego
urzędowania, od grudnia 2006 roku, Burmistrz Miasta Mława, jako organ
upoważniony do wydawania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach
dotyczących zakładania i budowy ferm zwierząt, nie wydawał żadnej decyzji w tej
sprawie.

Ponadto od 15 lat (brak wcześniejszych danych) do Urzędu Miasta Mława nie
wpłynęły wnioski, a Burmistrz nie prowadził żadnego postępowania w sprawie oceny
oddziaływania na środowisko dla przedsięwzięć  polegających na budowie fermy
zwierząt.  
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